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 Aila Makkonen esitti, että: 
 ”Palveluliikenne Pali 1 ja 2 jatkaa liikennöintiä 31.5.2025 jälkeen.” 
 
 Tero Juuti esitti, että:  
 ”Savonlinnassa liikkuu kesäisin paljon matkailuautoja ja -vaunuja, joten 

esitän, että Pihlajaniemeen lähelle jäteveden puhdistamoa (palokunnan 
laituri) rakennettava veneilijöiden septi tehdään niin, että se soveltuu myös 
karavaanareiden käyttöön. Karavaanarit ovat käyttäneet vastaavaa mm. 
Kerimäen kirkkorannassa ja käytäntö on käytössä joissain muissakin 
kunnissa. Paikoissa on oltava asianmukaiset yhteiskäytön sallivat kyltit. 
Tasapuolisuuden nimissä tämä on otettava huomioon myös 
tulevaisuudessa sellaisissa kohteissa, joissa se on mahdollista erityisesti 
kesäisin. Raikkaan veden ottopisteet olisivat myös hyvä lisä.” 

 
 
 Aila Makkonen poistui kokouksesta tämän pykälän käsittelyn aikana klo 

18.27. 


